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         Obecné zastupiteľstvo Obce Zeleneč 
 

 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

z 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Zeleneč, 

konaného dňa 28.02.2023 na Obecnom úrade v Zelenči 
 

 

 

Prítomní: 
 

- 8 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Zeleneč (ďalej aj len: „OZ“) podľa   

  prezenčnej    listiny (Ing. Matis ospravedlnený) 

- starosta obce Zeleneč Mgr. Peter Kyselica 

- hlavný kontrolór obce Ing. Stanislav Niţnan  

- zapisovateľka Ing. Miroslava Uhliarová 

- kandidáti na hlavného kontrolóra obce podľa prezenčnej listiny 

- občania obce podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie  programu zasadnutia OZ.   

4. Voľba hlavného kontrolóra Obce Zeleneč. 

5. Kontrola uznesení 

6. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2022 a vykonanej kontrole. 

7. Správa Komisie ochrany verejného záujmu. 

8. Poriadok odmeňovania poslancov a členov komisií. 

9. Voľba členov komisií.  

10. Postúpenie práv a povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy z dôvodu  hodného 

osobitného zreteľa – p. Juraj Vajo. 

11. Otvorenie územného plánu. 

12. Ţiadosť na odpustenie skutočných nákladov za energie pre ŠK Slávia Zeleneč. 

13. Účasť obce Zeleneč v projekte  „Zariadenie pre spracovanie biologicky   

rozloţiteľného odpadu“. 

14. Informácie starostu. 

15. Interpelácie poslancov. 

16. Diskusia. 

17. Záver.           
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K bodu 1 programu OZ: 

 

Otvorenie zasadnutia 
 

2. zasadnutie OZ  otvoril a viedol Mgr. Peter Kyselica, starosta obce. Starosta 

obce privítal poslancov OZ a ostatných prítomných a zároveň skonštatoval, ţe na 

zasadnutí je prítomných 8 poslancov OZ, Ing. Matis sa ospravedlnil. Obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Zo zasadnutia OZ sa vyhotovuje zvukový záznam, 

ktorý je zverejnený na web stránke obce Zeleneč. 
 

K bodu 2 programu OZ: 

 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol poslankyne p. Luciu Vahalíkovú 

a Ing. Zuzanu Mizerovú, ktoré s týmto návrhom súhlasili. Za zapisovateľku zápisnice 

starosta obce určil Ing. Uhliarovú. 

 

K bodu 3 programu OZ: 

 

Schválenie programu zasadnutia OZ 
 

Starosta obce  informoval, ţe program dnešného zastupiteľstva bol zverejnený na 

webovej stránke, aj úradnej tabuli a bol zaslaný mailom všetkým poslancom. Starosta 

obce   vyzval poslancov, aby predloţili pripomienky k programu OZ. Poslanci nemali 

ţiadne pripomienky k navrhnutému programu zasadnutia a starosta obce dal  hlasovať za 

schválenie programu: 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Program  2. zasadnutia OZ bol schválený 

 

K bodu 4 programu OZ: 

 

Voľba hlavného kontrolóra obce Zeleneč 
 

Na zasadnutí OZ dňa 13.12.2022 bola  uznesením č. 44/2022 vyhlásená voľba 

hlavného kontrolóra obce Zeleneč na deň 28.2.2023. Na úradnej tabuli obce webovej 

stránky boli zverejnené informácie o termíne voľby, výške pracovného úväzku a ďalších 

podmienkach spojených s voľbou hlavného kontrolóra obce Zeleneč.  

V zákonom stanovenom termíne - 14 dní pred voľbou hlavného kontrolóra obce boli na 

Obecný úrad v Zelenči doručené prihlášky troch  záujemcov o funkciu hlavného 
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kontrolóra obce. Všetky prihlášky a ich prílohy boli v súlade s príslušnými ustanoveniami 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

  

Prihlášky podali nasledovní kandidáti: 

 

PhDr. Zlatica Opáleková, Trnava 

Ing. Stanislava Jurkovičová,  Trnava 

Ing. Milan Královič,  Zeleneč 

 

 Dňa 16.2.2023 sa v zasadačke Obecného úradu v Zelenči  za účasti 5 poslancov 

OZ Zeleneč (JUDr. Hornáčková, p. Vahalíková, p. Slovák, p. Holka, Ing. Mizerová) 

konalo otváranie obálok kandidátov na pozíciu hlavného kontrolóra Obce Zeleneč. 

Všetci kandidáti splnili podmienky a boli pozvaní na dnešné zasadnutie OZ.  

Starosta obce vyzval kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra, aby sa postupne 

predstavili poslancom.  

Na zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých 

poslancov. Ak ani jeden z kandidátov takú väčšinu nezíska, obecné zastupiteľstvo ešte na 

tej istej schôdzi vykoná druhé kolo volieb, do ktorého postúpia dvaja kandidáti, ktorí 

získali v prvom kole volieb najväčší počet platných hlasov. V prípade rovnosti hlasov do 

druhého kola volieb postupujú všetci kandidáti s najväčším počtom platných hlasov. V 

druhom kole volieb je zvolený ten kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov. 

Pri rovnosti hlasov v druhom kole volieb sa rozhoduje ţrebom. Hlavného kontrolóra volí 

obecné zastupiteľstvo na šesť rokov. Jeho funkčné obdobie sa začína dňom, ktorý je 

určený ako deň nástupu do práce. 

 

Starosta obce dal hlasovať o tajnej voľbe prostredníctvom pripravených 

hlasovacích lístkov. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Pri tajnom  hlasovaní je potrebné zvoliť volebnú komisiu, starosta obce navrhol 

nasledovné zloţenie volebnej komisie:  

Predseda - Ing. Zuzana Mizerová  

Členovia -  Ing. Peter Krupa a  p. Matej Holka 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Poslancom boli rozdané hlasovacie lístky. Kaţdý poslanec OZ označil krúţkom číslo 

kandidáta, ktorému dáva svoj hlas a následne ho vhodil do pripravenej obálky.  
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Po vykonaní voľby komisia zrátala hlasy a predsedníčka volebnej komisie 

prečítala výsledky voľby: 

Ing. Stanislava Jurkovičová,  Trnava – 7 hlasov 

PhDr. Zlatica Opáleková, Trnava – 1 hlas 

Ing. Milan Královič,  Zeleneč – 0 hlasov 

 

Starosta obce skonštatoval, ţe za hlavného kontrolóra obce Zeleneč na volebné 

obdobie 2023 – 2029 bola zvolená v 1. kole Ing. Stanislava Jurkovičová.  

 

 V zmysle  § 11 odst. 4 písm. j) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v platnom znení plat hlavného kontrolóra určuje obecné zastupiteľstvo. V súlade s § 18c 

odst.1) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

je plat HK stanovený súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 

hospodárstve  za predchádzajúci rok a koeficientu podľa počtu obyvateľov obce (do 

3 000 obyvateľov koeficient 1,54).  

 

Návrh na Uznesenie  

k voľbe hlavného kontrolóra obce Zeleneč na volebné obdobie 2023 - 2029 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč  po prerokovaní: 

 

1. Konštatuje, ţe: 

 

voľba hlavného kontrolóra sa uskutočnila v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

 

2. Volí: 

 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. j) , §18a ods. 1 a § 18a ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov do funkcie hlavného kontrolóra Ing. 

Stanislavu Jurkovičovú  na obdobie 6 rokov od 7.3.2023 do 6.3.2029 s pracovným 

úväzkom v rozsahu 20 %. 

 

3. Určuje: 

 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. j) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov s účinnosťou od 7.3.2023 plat hlavného kontrolóra podľa § 18 c   

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 5 programu OZ: 

 

Kontrola uznesení 
 

 Starosta obce informoval prítomných, ţe všetky úlohy vyplývajúce z uznesení 

obecného zastupiteľstva boli splnené: 

 

 

č. 

uznesenia text plnenie 

1/2023 

Schvaľuje  

áno 

Dodatok č. 6  VZN obce Zeleneč č. 5/2013 o  výške príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť materskej školy, 

školského klubu detí, školskej jedálne a výdajne školskej 

jedálne, ktoré sú súčasťou Základnej školy s materskou školou 

Jozefa Bednárika, Školská 4, Zeleneč podľa predloţeného 

návrhu s účinnosťou od 1.3.2023 

2/2023 

Schvaľuje  

áno Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Zeleneč na I. 

polrok 2023  

3/2023 
 Schvaľuje  

áno 
voľbu predsedov a členov komisií  

4/2023 

 Schvaľuje  

áno 

zámer postúpenia práv a povinností vyplývajúcich z nájomnej 

zmluvy ako aj s ňou súvisiacich zmlúv, ktorú má obec Zeleneč 

uzatvorenú s p. Jurajom Vajom a to z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, ţe v prípade 

nevyhovenia ţiadosti hrozí obci povinnosť vrátiť peňaţné 

prostriedky, ktoré získala na základe Zmluvy o finančnom 

vysporiadaní v súvislosti s nájmom obecného majetku, ako aj 

ďalšie náklady spojené so zhodnotením prenajatého obecného 

bytu. Postúpenie práv a povinností sa vykoná bezodplatne 

a postupníkom je p. Veronika Balúnová 

5/2023 

Súhlasí  v  súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení vo volebnom období 2022-2026: 

áno 

1.     s odpustením poplatku za prenájom  kultúrneho domu pre 

všetky športové zloţky v obci Zeleneč (Športový klub Slávia 

Zeleneč - Futbalový oddiel a stolnotenisový oddiel, cyklistický 

klub) OZ ZRPŠ, Senior klub, Slovenský zväz chovateľov 

poštových holubov – Základná organizácia Zeleneč, Slovenský 

zväz záhradkárov - Základná organizácia  Zeleneč, Dobrovoľný 

hasičský zbor v Zelenči a Komunita Zeleneč, 

2.    s odpustením úhrady  nákladov na energie a ostatné reţijné 

náklady súvisiace s uţívaním priestorov Senior klubu 

a kultúrneho domu v Zelenči pre Senior klub. 
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6/2023 

Deleguje 

áno 
v zmysle § 25 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v 

školstve a školskej samospráve v znení neskorších právnych 

predpisov poslancov OZ p. Petra Slováka a p. Mateja Holku  za 

členov Rady školy ZŠ s MŠ Jozefa Bednárika Zeleneč. 

 

K bodu 6 programu OZ: 

 

Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2022 

a vykonanej kontrole 
 

Starosta obce poţiadal hlavného kontrolóra obce o oboznámenie prítomných 

s predkladaným materiálom. Hlavný kontrolór prečítal súhrnnú správu o kontrolnej 

činnosti za rok 2022 a  Správu hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole (úplné znenie je 

zaznamenané na zvukovom zázname II.). Po  prečítaní správ Ing. Krupa konštatoval, ţe 

čo sa týka kontroly uznesení, hlavný kontrolór predniesol, ţe poslanci nerozporovali 

kontrolu uznesení, avšak poslanci mali viackrát pripomienky k uzneseniam a nesúhlasili 

s konštatovaním, ţe uznesenia boli splnené. Starosta udelil slovo Mgr. Hinčekovej, ktorá 

ako bývalá poslankyňa sa pýtala, kedy bola vykonaná kontrola čerpania finančných 

prostriedkov za testovanie covid 19 v zmysle uznesenia z júna 2022. Hlavný kontrolór 

povedal, ţe tam nebolo prijaté ţiadne uznesenie a podal informáciu, ţe prerokoval tento 

problém s pracovníčkami obecného úradu a s bývalým starostom a okresný úrad 

konštatoval, ţe všetko bolo v poriadku. Ing. Mizerová skonštatovala, ţe neboli splnené 

viaceré uznesenia – napr. kontrola  VZN a kontrola inventarizácie. Starosta ukončil 

diskusiu konštatovaním, ţe nesplnené úlohy sa môţu opätovne prijať uzneseniami na 

vykonanie kontrol. 

 

Návrh na uznesenie  

k  súhrnnej správe hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2022  

a k Správe hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole 

 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

  

Berie na vedomie 

 

1 Súhrnnú správu hlavného kontrolóra  o kontrolnej činnosti za rok 2022. 

2. Správu hlavného kontrolóra obce Zeleneč o vykonanej kontrole. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 7 programu OZ: 

 

Správa Komisie ochrany verejného záujmu 

 
Starosta obce poţiadal predsedníčku Komisie JUDr. Hornáčkovú, aby prečítala 

správu k Oznámeniu funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových  pomerov verejného 

funkcionára za rok 2021 Mgr. Petra Kyselicu, ktorej úplné znenie je zaznamenané vo 

zvukovom zázname II. 

 

Starosta následne prečítal návrh na uznesenie. 

 

 

Návrh na uznesenie  

k Správe Komisie ochrany verejného záujmu  

 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 

  

Berie na vedomie 

 

Správu Komisie ochrany verejného záujmu. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 8  programu OZ: 

 

Poriadok odmeňovania poslancov a členov komisií 
 
 Starosta obce informoval prítomných, ţe poslancom obce bol mailom zaslaný  

návrh Poriadku odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva a členov komisií. Tento 

návrh bol prerokovaný na porade starostu dňa 16.2.2023.   
 

 

Návrh na uznesenie  

k Poriadku odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva a členov 

komisií 

 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Zeleneč po prerokovaní: 
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Schvaľuje  

 

Poriadok odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva a členov komisií  s účinnosťou 

od 1.3.2023 v znení,  ktoré tvorí prílohu k zápisnici  z 2. zasadnutia OZ v Zelenči. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu  9  programu OZ: 

 

Voľba členov komisií  

 
 Predsedníčka Komisie pre kultúru, vzdelávanie, mládeţ a šport p. Lucia 

Vahalíková navrhla doplniť členov do Komisie pre kultúru, vzdelávanie, mládeţ a šport:  

p. Ľubomíru Dušaničovú, Mgr. Ľubomíra Jedličku, p. Miloša Tibenského, p. Líviu 

Seleckú. 

 

Návrh na uznesenie  

k voľbe  členov komisií 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní 

 

Schvaľuje  

 

Ďalších členov do Komisie pre kultúru, vzdelávanie, mládeţ a šport: 

 

- p. Ľubomíru Dušaničovú 

- Mgr. Ľubomíra Jedličku 

- p. Miloša Tibenského  

- p. Líviu Seleckú. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 10  programu OZ: 

 

Postúpenie práv a povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy 

z dôvodu  hodného osobitného zreteľa – p. Juraj Vajo 

 
Starosta obce informoval prítomných  o ţiadosti p. Juraja Vaja o postúpenie práv 

a povinností na 1-izbový  obecný byt v   bytovom dome na ul.  Nezábudkovej č. 782/10 

v Zelenči.  

 

Obecné zastupiteľstvo  schválilo dňa 26.1.2023 uznesením č. 4/2023 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zámer prenajať majetok z dôvodu hodného  

osobitného zreteľa. Tento zámer bol v zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli 

a webovej stránke obce Zeleneč. 

 

Návrh na uznesenie  

k prevodu obecného bytu – p. Juraj Vajo 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní:  

 

 Schvaľuje  

 

 prevod všetkých práv a povinností vyplývajúcich zo Zmluvy o nájme bytu zo dňa 

30.05.2011, zo Zmluvy o finančnom vysporiadaní v súvislosti s nájmom obecného 

majetku zo dňa 30.05.2011, zo Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve zo dňa 30.05.2011  

uzavretých medzi Obcou Zeleneč na jednej strane a p. Jurajom Vajom,  na strane druhej 

(ďalej len „odchádzajúci nájomca“), týkajúce sa 1-izbového bytu č. 8 o výmere 35,64 m
2
, 

nachádzajúceho sa na 3. nadzemnom podlaţí bytového domu súp. č. 782, ktorý je 

postavený na parcele registra „C“ č.2190/287 na Nezábudkovej ulici, v katastrálnom 

území Zeleneč, v obci Zeleneč, zapísaný na liste vlastníctva č. 2247, vedenom Okresným 

úradom Trnava, Katastrálny odbor (ďalej len „byt“);  

na nového účastníka uvedených zmluvných vzťahov  p. Veroniku Balúnovú za 

nasledovných podmienok:  

 odchádzajúci nájomca vyprace a odovzdá byt v stave primeraného opotrebenia 

nájomcom, najmä v súvislosti s refundáciou splátok kúpnej ceny bytu, ktoré realizoval 

odchádzajúci nájomca z titulu nájomného a v súvislosti so zhodnotením bytu 

odchádzajúcim nájomcom, 

 suma   13 624,64 €, ktorú odchádzajúci nájomca previedol na účet obce a ktorá je 

v zmysle Zmluvy o finančnom vysporiadaní v súvislosti s nájmom obecného majetku 

osobitnou odplatou za uzavretie Nájomnej zmluvy a ktorá je zároveň v zmysle Zmluvy 

o budúcej kúpnej zmluve splátkou kúpnej ceny bytu, ostáva v dispozícii Obce Zeleneč 

a hľadí sa na ňu ako na splátku kúpnej ceny bytu zo strany nového nájomcu, 

 suma, ktorú odchádzajúci nájomca previedol na účet obce z titulu splátok nájomného, 

a ktorá sa povaţuje za ďalšie splátky kúpnej ceny bytu, ostáva v dispozícii Obce Zeleneč 

a hľadí sa na ňu ako na splátky kúpnej ceny bytu zo strany nového nájomcu, 

 suma 268,50 €, ktorú odchádzajúci nájomca previedol na účet obce z titulu zábezpeky 

v zmysle Článku V. ods. 2. Zmluvy o nájme bytu zo dňa 30.05.2011, ostáva v dispozícii 

Obce Zeleneč a hľadí sa na ňu ako na zábezpeku zloţenú novým nájomcom.  



 

 

10 

 Postúpenie práv a povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy ako aj s ňou súvisiacich 

zmlúv, ktorú má obec Zeleneč uzatvorenú s p. Jurajom Vajom sa uskutoční z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, ţe v prípade nevyhovenia ţiadosti hrozí 

obci povinnosť vrátiť peňaţné prostriedky, ktoré získala na základe Zmluvy o finančnom 

vysporiadaní v súvislosti s nájmom obecného majetku, ako aj ďalšie náklady spojené so 

zhodnotením prenajatého obecného bytu. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 11  programu OZ: 

 

Otvorenie územného plánu 

 
 Starosta obce informoval prítomných, ţe na porade sa poslanci dohodli na 

otvorení územného plánu obce Zeleneč od 1.3.2023 do 30.4.2023 (bude to zmena č. 

8/2023), podmienky sú upravené v uznesení. Oznámenie bude zverejnené na webovej 

stránke a úradnej tabuli obce. 

 

Návrh na uznesenie 

k otvoreniu územného plánu obce Zeleneč 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní: 

 

1. Schvaľuje  

 

otvorenie územného plánu obce Zeleneč. 

 

2. Ukladá 

 

Obecnému úradu v Zelenči na úradnej tabuli a webovej stránke obce zverejniť moţnosť 

podať ţiadosti na zmenu územného plánu obce Zeleneč do 30.4.2023 za nasledovných 

podmienok: 

- Ţiadosť na zmenu územného plánu musí byť podaná do podateľne obecného 

úradu v písomnej forme. 

- Zo ţiadosti musí byť jednoznačne zrejmé najmä, kto ţiadosť podáva, ktorého 

územia sa navrhovaná zmena týka a o akú zmenu sa jedná. 

- Prílohou ţiadosti musí byť dokumentácia, z ktorej bude zrejmý stavebný zámer 

navrhovateľa a identifikácia vlastníckych vzťahov v predmetnom území. 
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- Ţiadateľ bude informovaný o skutočnosti, ţe v prípade schválenia jeho ţiadosti 

o zmenu územného plánu, bude znášať všetky finančné náklady spojené s procesom 

zmeny územného plánu v ním navrhovanej časti. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
K bodu 12  programu OZ: 

 

Ţiadosť na odpustenie skutočných nákladov za energie pre ŠK Slávia 

Zeleneč 
 

Do podateľne obecného úradu bola doručená dňa 15.2.2023 ţiadosť ŠK Slávia 

Zeleneč o odpustenie nákladov na energie pri prenájme kultúrneho domu  pri 

organizovaní akcií ako Výročná členská schôdza, Ples športovcov, Hodová veselica, 

Slávnostný obed pri príleţitosti 100. Výročia ŠK Slávia Zeleneč. Na zasadnutí OZ dňa 

26.1.2023 schválili poslanci uznesením č. 5/2023 odpustenie poplatku za prenájom 

kultúrneho domu aj pre ŠK Slávia Zeleneč s tým, ţe skutočne vynaloţené náklady za 

energie si budú organizátori akcií uhrádzať, nakoľko obec je v zlej finančnej situácii 

a nemá prostriedky na úhrady takýchto nákladov. Poslanci navrhli, ţe budú postupovať 

jednotne pri všetkých zloţkách, pri zárobkových činnostiach sa budú náklady na energie 

uhrádzať. 
Návrh na Uznesenie  

k  Ţiadosti na odpustenie skutočných nákladov za energie pre ŠK Slávia 

Zeleneč  

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní 

 

Súhlasí   

 

s odpustením úhrady  nákladov na energie a ostatné reţijné náklady súvisiacich 

s prenájmom kultúrneho domu  v Zelenči pre ŠK Slávia Zeleneč na akcie: 

- Výročná členská schôdza (15.1.2023) 

- Slávnostný obed pri príleţitosti 100. výročia ŠK Slávia Zeleneč (1.7.2023) 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 8 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing.  Peter Krupa, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0         ZDRŢALI SA: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 13  programu OZ: 

 

Účasť obce Zeleneč v projekte  „Zariadenie pre spracovanie biologicky   

rozloţiteľného odpadu“ 

 
Starosta obce informoval na zasadaní OZ dňa 26.1.2023 o  účasti obce Zeleneč  

v projekte  „Zariadenie pre spracovanie biologicky rozloţiteľného odpadu“, ktorý bude 

realizovať Mikroregión 11 PLUS pre zapojené členské obce, na ktorý získal nenávratné 

finančné prostriedky vo výške 3.872.908,17 EUR z Operačného programu Ţivotné 

prostredie. V rámci projektu vybuduje Mikroregión 11 PLUS v lokalite Cífer 

kompostáreň pre ročný objem spracovania odpadu do 3.000 ton. Starosta obce sa spolu 

s poslancami Ing. Matisom a p. Holkom zúčastnil na pracovnej ceste  v Kompostárni v 

Lučenci. 

Predpokladaná účasť obce na projekte je na úrovni 10 tis. EUR jednorázový vstup 

a 2,50 EUR/občan/rok po dobu 5 rokov (cca 6 700,- € na 1 rok). Obec Zeleneč 

v minulom období uţ vloţila do tohto projektu 3 000,- €. Starosta obce otvoril diskusiu 

k tomuto bodu. 

Ing. Krupa pripomienkoval, ţe predkladatelia návrhu nepredloţili k tomuto 

návrhu podklady, ktoré ţiadali. Je potrebné zváţiť, či sa rozhodnú ekonomicky, alebo 

ekologicky. Poslanci poţiadali o predloţenie nákladov, aké budú náklady na takúto 

likvidáciu odpadu, predkladatelia informovali, ţe ako účastníci projektu  budeme mať 

miernejšie ceny ako od externých firiem za podrvenie alebo tonu  odpadu, avšak 

konkrétne čísla nepredloţili, nakoľko nevedia odhadnúť ceny PHM, energií a pod.  

v budúcnosti.  Čo sa týka ekológie  Ing. Krupa je toho názoru, ţe keď sa niečo  vypestuje 

v našom katastri, je vhodné aby sa to aj podrvilo u nás a zostalo to v našom katastri a nie 

preváţať cez celý okres. Ing. Krupa navrhol kúpiť novú drvičku za 10 000,- a naši 

zamestnanci by zabezpečili drvenie. Navrhol riešiť zberný dvor, aby bol rentabilný, 

odkúpiť okolo zberného dvora pozemky a rozšíriť ho. Starosta obce oznámil, ţe obec 

drvičku má, momentálne je pokazená, sú s tým zvýšené náklady na údrţbu, opravy, 

mzdové náklady. Ceny za PHM, energie a ostatné nevieme odhadnúť ani my, ani FCC, 

ani Fideliy Trade, ktoré nám v súčasnosti zabezpečuje odvoz odpadu. V budúcnosti sa 

bude sprísňovať legislatíva ohľadom preukazovania likvidácie odpadov (aj napr. 

kuchynský odpad). My ako akcionári Kompostárne máme v súčasnosti zaplatiť 10 tis. 

EUR jednorázový vstup a 2,50 EUR/občan/rok po dobu 5 rokov (cca 6 700,- €  na 1 rok). 

Obce, ktoré do tohto projektu nevstúpili budú mať v budúcnosti oveľa vyššie ceny. 

Kompost, ktorý sa spracuje z našej obce je moţné vrátiť naspäť do katastra. Ing. 

Mizerová poukázala tieţ na pripravovanú legislatívu ohľadom preukazovania likvidácie 

odpadu, bude potrebné navýšiť aj poplatky za odvoz odpadov pre občanov, nakoľko 

v súčasnosti obec dopláca veľké sumy za tento vývoz. Ing. Mizerová má spravený 

prehľad nákladov na odvoz odpadu za zberný dvor, spolu s M. Holkom pôjdu pozrieť aj 

na zberný dvor. M. Holka pripomenul, ţe týmto sa nám  môţe zlepšiť aj rating 

vytriediteľnosti. 

 

Starosta obce ukončil diskusiu a predloţil návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie 

k účasti obce Zeleneč  v projekte  „Zariadenie pre spracovanie biologicky 

rozloţiteľného odpadu“ 
 

Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní 

 

1.  schvaľuje  

 

- pokračovanie v  projekte Zariadenie pre BRKO – kompostáreň v Mikroregióne 11 Plus 

-  nasledovné finančné zdroje od obce Zeleneč: 

 

a. jednorazový príspevok 10 000 eur. 

b. ďalší príspevok vo výške 2,50 eura na občana a rok po dobu 5 rokov. 

 

2. poveruje starostu obce na doriešenie potrebných zmluvných vzťahov 

a finančných transakcií s Mikroregiónom 11Plus. 

 
Hlasovanie: 

 

ZA: 6 (Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana Hornáčková, Ing. 

Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 2 (Marián Bednárik,  Ing.  Peter Krupa)  ZDRŢALI SA: 0 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Starosta obce informoval, ţe na Valnom zhromaţdení Mikroregión 11 Plus dňa 

28.2.2023 starostovia obcí schválili uznesením členský poplatok vo výške 1,50 € na 1 

obyvateľa a preto je potrebné prijať k tomu uznesenie: 

 

Návrh na uznesenie 

 
Obecné  zastupiteľstvo obce Zeleneč po prerokovaní 

 

Schvaľuje 

 

beţný členský príspevok 1,50 eura na občana a rok do Mikroregiónu 11 Plus 

 

Hlasovanie: 

 

ZA: 7 (Marián Bednárik, Mgr. Gabriela Demovičová, Matej Holka, JUDr. Adriana 

Hornáčková, Ing. Zuzana Mizerová, Peter Slovák, Lucia Vahalíková) 

 

PROTI: 0     ZDRŢALI SA: 1 (Ing.  Peter Krupa) 

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 14  programu OZ: 

 

Informácie starostu 
 

 Starosta obce poďakoval DHZ a dobrovoľníkom za organizáciu a účasť na  

brigáde na Modranskej ceste, ktorá sa konala 25.2.2023. Následne  hasiči orezali stromy 

aj v intraviláne obce. 

 Bola zrealizovaná výsadba stromov podľa projektu „Zelené obce“, niektoré 

stromy boli poškodené, bola oslovená firma, ktorá realizovala výsadbu, zatiaľ sa 

nevyjadrili k následnej starostlivosti o vysadené stromy. 

 Starosta obce pripomenul termín na vykonanie inventarizácie – do 31.3.2023. 

Poslanci poţiadali o zaslanie inventúrnych súpisov z obecného úradu. 

 

K bodu 15  programu OZ: 

 

Interpelácie poslancov 
 

 JUDr. Hornáčková informovala o preskúmaní podaných ţiadostí a sťaţností, ktoré 

boli doručené na obecný úrad Komisiou pre sociálne veci a ochranu verejného poriadku – 

p. Depešová z ul. Druţstevnej sa sťaţovala na hluk spôsobený pri výcviku psov na 

starom ihrisku, ţiadosť p. Orešanského o dotáciu pre deti na úhradu stravy v školskej 

jedálni a školského klubu a sťaţnosť Mgr. Arbesa, ktorá sa týka hluku spôsobovaného 

v nočných hodinách v budove TJ.  Starosta obce prevzal stanoviská komisie 

a sťaţovateľov bude informovať o výsledku. P. poslankyňa sa pýtala, či bol opravený 

chodník na ul. Výhon – starosta informoval, ţe bola stavebníkom zaslaná výzva na 

opravu a následne starosta obce  preverí, v akom stave sa chodník nachádza. 

 M. Bednárik sa pýtal, či sa vinárom odpustil nájom – starosta obce informoval, ţe 

Vinári priniesli deň pred zasadnutím ţiadosť, ktorá sa prerokuje na nasledujúcej porade 

a zasadnutí OZ 28.3.2023. 

 Mgr. Demovičová upozornila na prepad na ceste na kriţovatke Cintorínska – 

J.Klempu – Štúrova, starosta oznámil, ţe cestu opravia zamestnanci v prípade 

priaznivejších poveternostných podmienok. 

 M. Holka sa informoval na úpravu výšky školného, ako odporučila Rada školy – 

starosta obce oznámil, ţe bude vypracovaný dodatok k VZN, ktorý bude v zákonnej 

lehote zverejnený a na najbliţšom zasadnutí bude predloţený poslancom na schválenie. 

 Ing. Krupa poţiadal, aby poškodenie stromkov, ktoré boli vysadené v rámci 

projektu „Zelené obce“ bolo zadokumentované – starosta obce informoval, ţe má 

zhotovenú fotodokumentáciu aj video z tohto poškodenia. Ing. Krupa upozornil, ţe 

zabezpečenie stromkov je nekvalitne urobené, pri kaţdom stromku je len 1 kolík, mali 

byť 3, takţe hrozí poškodenie viacerých stromčekov. Starosta obce sa na tento problém 

pýtal, firma mu oznámila, ţe bol prijatý dodatok k pôvodnej zmluve, ktorým sa zníţil 

počet kolíkov z 3 na 1. 

 Ing. Mizerová upozornila na pútač Lidlu pri Modranskej ceste je potrebné ho 

odstrániť, starosta prisľúbil rokovať so zástupcami Lidl-u. Ďalej sa p. poslankyňa pýtala 

na kolaudáciu  cesty na Podolkoch, nakoľko od ukončenia výstavby nebola táto úloha 

splnená. Starosta sa uţ informoval na tento problém,  bude konzultovať túto 

problematiku. 

 Mgr. Demovičová sa pýtala ako sa bude realizovať inventarizácia, starosta obce 
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informoval, ţe im budú doručené inventúrne súpisy a poslanci  na ich základe  môţu 

postupne vykonať fyzickú inventúru. 

  

K bodu 16 programu OZ: 

 

Diskusia 

 

 Starosta obce otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásila Mgr. Hinčeková. Poţiadala 

o riešenie odpadov na území obce, urobiť  opatrenia, kampaň ohľadom separovania 

odpadov. Ing. Mizerová sa vyjadrila, ţe sa bude  zaujímať o problematiku odpadov a ako 

komisia ţivotného prostredia navrhnú riešenia. M. Holka upozornil, ţe je potrebné 

vyuţívať váhu, ktorá bola zakúpená na Zberný dvor. Komunálny odpad by sa na zberný 

dvor nemal vyváţať. Starosta obce navrhol, aby tento problém, o ktorom sa rokuje uţ 

viac rokov, bol oficiálne prerokovaný na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Materiál 

môţu vypracovať aj poslanci OZ, alebo komisia ţivotného prostredia, určiť termíny 

a predloţiť kompletný materiál na zasadnutie OZ. Zároveň občania poţiadali o predĺţenie 

otváracích hodín na Zbernom dvore. Mgr. Hinčeková poţiadala o zmenu otváracích 

hodín v kniţnici. Starosta obce prisľúbil zabezpečiť zmenu otváracích hodín.  

 Pani Matisová sa pýtala, či obecný úrad vedie evidenciu tých občanov, ktorí 

prenajímajú celoročne nehnuteľnosti a ako títo občania platia dane za ubytovanie – 

starosta obce preverí u zamestnancov obecného úradu. 

 Mgr. Demovičová sa pýtala na termín schvaľovania rozpočtu – poslanci sa 

dohodli, ţe dňa 9.3.2023 bude porada a 28.3.2023 by sa malo uskutočniť zasadnutie OZ, 

na ktorom by sa rozpočet schválil. 

 

Záver: 
 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

V Zelenči, dňa 3.3.2023  

   

  

     Mgr. Peter Kyselica 

         starosta obce 

 

 

 

 

................................................................  ............................................................. 

Ing. Zuzana Mizerová - overovateľka  p. Lucia Vahalíková - overovateľka 

 

 

 

.................................................    

   Ing. Miroslava Uhliarová 

           zapisovateľka 


